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Do 
Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Pilica 
Barbara Przybylik. 

l.Interpelacja w sprawie remontu dróg w Dobrakowie. 
Najpilniejszą drogą do naprawy jest droga prowadząca przez kolonie podrędzinie która 

prowadzi w kierunku przychód za Panem . Duża część asfaltu jest zarwana. 
Droga ta jest ważna dla mieszkańców Dobrakowa jak i okolicznych wsi ponieważ ludzie dojeżdżają 
tamtędy do pracy, lekarza, szkoły i przedszkola. Warto by przedstawić jeszcze stan drogi przez tzw. 
„Hrapy" nie wielki odcinek drogi łączący kolonie podrędzinie i stara wieś na wprost Pana, 

i tu zapytanie czy i jakie byłyby możliwości poprawienia jej stanu?. 
Druga sprawa dotyczy drogi powiatowej na koloni Stara Wieś. Dokładnie odcinek od 

skrzyżowania przy „starym Kościele" do Pana . Droga jest już wiele razy „łatana" i w 
efekcie jest „ łata" na „łacie". Odcinek tej drogi jest równie ważny prowadzi z wielu sąsiednich 
miejscowości w wielu kierunkach w naszym regionie. 

2. Interpelacja dotyczy prośby mieszkańców Podleśnej. 
Jest mi wiadomo iż mieszkańcy Podleśnej czynili już w ubiegłych latach starania aby 

naprawić drogę od skrzyżowania w prawo jak i w lewo do Pani; Proszę o możliwość 
naprawienia tej drogi dla mieszkańców Podleśnej. 

Dziękuje. Liczę na pozytywne rozpatrzenie. 
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